

CSBA NEWS / NOUVELLES

AUGUST 2023

CONSTITUTIONAL AMENDMENTS / AMENDEMENTS CONSTITUTIONNELS

We have received approval for the majority of our constitutional amendments that were voted on from membership. Unfortunately, we are still under review from the Government for the amendment to include the Valais Blacknose as a recognized breed in our bylaws. We will update you as soon as we hear back!

Nous avons reçu l'approbation de la majorité de nos amendements constitutionnels qui ont été votés par nos membres. Malheureusement, nous sommes toujours en cours d'examen pour l'amendement visant à inclure le Valais Blacknose comme race reconnue dans nos statuts. Nous vous tiendrons au courant dès que nous aurons une réponse !

Guide To Breeding Stock Selection

This comprehensive guide will help producers with criteria for analyzing conformation in the selection of breeding stock. [Click Here](#)

Grille d'évaluation des sujets reproducteurs

Ce guide complet aidera les producteurs avec des critères d'analyse de la conformation dans la sélection des reproducteurs. [Plus d'information.](#)

Contact Us/ Rejoindre avec nous

CSBA /SCEM

Box 7
St Albert, AB T8N 1N2
866-956-1116
office@sheepbreeders.ca

www.sheepbreeders.ca 

REGISTRATIONS/TRANSFERS

During the last AGM, the board moved forward on lowering the cost of electronic registrations as well as removing the penalty amounts for over 18 months and 24 months of age. We hope this encourages the overall registration process. The CSBA is dedicated to ensuring the integrity and genetic advancement of purebred sheep. [Complete fee schedule.](#)

Lors de la dernière AGA, le conseil a avancé sur la réduction du coût des inscriptions électroniques ainsi que sur la suppression des montants des pénalités pour les plus de 18 mois et 24 mois. Nous espérons que cela encouragera le processus d'inscription dans son ensemble. La SCEM se consacre à assurer l'intégrité et l'avancement génétique des moutons de race pure. [Liste de tariff](#)

SCHOLARSHIP

Once again, the CSBA is offering a \$500 annual scholarship to university or college students who are CSBA members or children/grandchildren of CSBA members. The application form can be found on the [website](#). Applications must be received by October 1, 2023.

Encore une fois, la SCEM offre une bourse annuelle de 500 \$ aux étudiants universitaires ou collégiaux qui sont membres de la SCEM ou enfants/petits-enfants des membres de la SCEM. Le formulaire de demande se trouve sur le [site Web](#). Les candidatures doivent être reçues avant le 1er octobre 2023.

ALL CANADA CLASSIC / CLASSIQUE CANADIENNE

Updates were recently sent out from the Classic in Barriere, BC in July. If you did not receive it, all the information is posted on our [website](#). We look forward to seeing everybody in Richmond Quebec in 2024.

Des mises à jour ont récemment été envoyées depuis le classique à Barriere BC en juillet. Si vous ne l'avez pas reçu, toutes les informations sont affichées sur notre [site Web](#). Nous avons hâte de voir tout le monde à Richmond Québec en 2024.

GENETIC TESTING / TEST GÉNÉTIQUE

Interested in Genetic Testing for your animals? [Genserve](#) in Saskatoon, SK and [Neogen](#) located in Edmonton, AB can help.

Intéressé par les tests génétiques pour vos animaux ? [Genserve](#) à Saskatoon, SK et [Neogen](#) situé à Edmonton, AB peuvent vous aider.

**Be sure to keep your contact information up to date with CLRC.
Assurez-vous de garder vos coordonnées à jour auprès du CLRC.**